

国际城市语言学会 2023 年度会员大会 会议记录

2023 The International Association of Urban Language Studies General Assembly (proceedings)

国際都市言語学会 2023 年第二次総会（議事録）

时间/time/時間：2023 年 12 月 15 日（星期五）19:00-20:30（北京时间）

地点/place/場所：Zoom meeting

参会人员/participant/参加者：包联群、张璟玮、徐大明、李琼、Hans Van de Velde、岩城裕之、张斌华、日高知惠实、里中玉佳、高海洋、友定贤治、李薇、奈曼斤、韩亚文、赵剑宏、赵亚伟、高友晗

会议议程：

第二届主席团副主席李琼代表主席团主席巴达玛敖德斯尔主持会议。

- 一、由第二届理事长汉斯（Hans Van de Velde）作了理事会报告；
- 二、由第二届理事会财务负责人张璟玮理事作了财务报告；
- 三、由第二届监事张斌华代表第二届监事长李素琼作了监察报告；
- 四、由第三届主席团选举管理委员会委员长包联群汇报了选举结果，并代表第三届理事会、监事会选举管理委员会委员长友定贤治汇报了选举结果；

第三届理事会成员：

理事长：徐大明（Xu Daming）

理事：包联群（Bao Lianqun）、巴达玛敖德斯尔（Borjigin Badama-odsar）、陈淑娟（Chen Shujuan）、方小兵（Fang Xiaobing）、高友晗（Gao Youhan）、韩亚文（Han Yawen）、日高知惠实（HIDAKA Chiemi）、岩城裕之（IWAKI Hiroyuki）、武小军（Wu Xiaojun）、杨荣华（Yang Ronghua）、尹静（Yin Jing）、张斌华（Zhang Binhua）、赵剑宏（Zhao Jianhong）、赵亚伟（Zhao Yawei）

第三届主席团成员：

主席：友定贤治（Tomosada, Kenji）

副主席：高海洋（Gao Haiyang） 秘书：张延勇（Zhang Yanyong）

第三届监事会成员：

监事长：张璟玮（Zhang Jingwei）

监事：里中玉佳（Satonaka Yujaa）、奈曼斤（Nai manjin）

五、新旧理事会交接；

六、讨论环节：会员大会一致同意新一届理事会自本日起生效。

七、第三届理事长徐大明就任演说：对上一届理事会的工作和成绩给予了肯定和评价，希望新一届理事会团结一致、精诚合作。

Agenda:

Li Qiong, the Vice Chairman of the second of Presidium, presided over the meeting on behalf of the Chairman, Badama-odsar.

1. Report of the executive committee by Hans Van de Velde, Chairman of the Second committee;
2. Financial report by Zhang Jingwei, Financial Officer of the Second committee;
3. Supervision report by Zhang Binhua, on behalf of Director Li Suqiong (unable to access the Zoom meeting room);
4. Election results report by Bao Lianqun(Please refer to page 1, item 4, for the election results.);
5. Transference between the Second and the third committee;
6. Discussion session: Unanimous agreement from the general meeting for the new council to take effect from today.
7. Inaugural speech by the Chairman of executive committee: Affirmation and evaluation of the work and achievements of the previous committee, with a hope for unity and sincere cooperation in the new committee.

議題:

第二期「主席団」(選挙委員会)李琼次長が Badama-odsar 議長の代わりに司会を務める。

1. 第二期理事長ハンス (Hans Van de Velde) による理事会報告 ;
2. 第二期財務責任者張璟璋理事による財務報告 ;
3. 李素琼監事長の委任を受け、張斌華監事による監督報告 ;
4. 包聯群選挙管理委員長による「主席団」選挙結果の報告、及び「理事会・監事会」選挙管理委員長友定賢治の依頼を受け、選挙結果の報告も行った (選挙結果については1頁の四を参照ください) ;
5. 第二期と第三期理事会の引継ぎ ;
6. ディスカッション : 第三期理事会が本日から有効になることを総会にて決定。
7. 第三期理事長徐大明による挨拶 : 第二期理事会の業績と成果を評価し、第三期理事会などの役員に期待を寄せた。